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§   1 GGI:s möte öppnades av Ingrid Sjöström-Moen. 

§   2 Val av justerare. Styrelsen valde Susanne Rönnberg.  

§   3 Grannsamverkan fungerar väldigt bra. Anette skickar ut information som 
kommer från polisen. GGI är nöjd med grannsamverkan.

§   4 Föregående protokoll. 
- Den nya anslagstavlan vid E4:an i Grimsmark är uppsatt och informationsbladen 
sitter fast på anslagstavlan. 
- Husmor Iris har städat i förrådet innanför köket och märkt upp på plastlådornas 
kortsida vad plastlådorna innehåller samt rensat ut det som ska till second hand, 
återvinning eller ev behållas. Styrelsen kollar på utsorterade saker på vagnen i 
kapprummet efter styrelsemötet och tar beslut vad vi ska göra med sakerna. 
- Nisse beställer vattenuppsamlingsbricka under diskmaskinen av Sikeå plåt.
- Yngve kollar upp till nästa styrelsemöte den 22 november om fönstren i byastugan 
endast går att byta ut eller renovera på utsidan, där de är som sämst. Åtgärd för 
fönstren tas sedan upp på styrelsemötet i november. 
- Nisse köper in skivor för åtta fönster, så att vi kan få lägre uppvärmningskostnad 
inför kommande vinter, eftersom energin är dyr. Lämpliga skivor är 1.20 m x 2.40 m,
som passar till fönstren. Nisse kollar med Yngve om lämpligt material och tjocklek 
av skivorna före inköp.
- Det är ingen som tagit kontakt med Ingrid för att arrangera sommaraktiviteter för 
att få in pengar till GGI. Några idéer har ju tidigare framförts som t ex loppis 
och/eller plantförsäljning där man betalar till GGI för bordet, bakluckeloppis där man
betalar för platsen eller en viss procent av det som säljs, motionsrunda runt sjön med 
startavgift.
- Samerna har inte hört av sig till Ingrid ännu var de får förvara foder, i stället för 
framför byastugan. Tord har föreslagit sandgropen och styrelsen tyckte det var bra 
förslag.

§   5 Byastugan. 
- Namn på byastugan, styrelsen kom fram till att det är bra namn som vi har – vi 
lägger ned förslaget om namnbyte.
- Förslag har inkommit att låta Gunsmark och Grimsmark jaktlag förändra 
lägenheten till älgslakteri. Styrelsen beslutade om stormöte innan årsmötesbeslut. För
att så många som möjligt ska få komma till tals ordnas ett stormöte, där för och emot 



argument tas upp. Till stormötet ska Tomas och Nisse ta fram en skiss på förslag hur 
förändringen av lägenhetsdelen i byastugan kan göras. 
- Gungställningen vid byastugan har ett stort betongfundament som gör att den är 
inte lämplig att flytta till badplatsen. Styrelsen beslutade att GGI köper en ny 
gungställning till badplatsen nästa år (kostar ca 1 500:-  - 1 700:-).

§   6 Ekonomi. I kassan har GGI 101 000:-. 
- Driftsbidrag på 2 500:- utbetalades i februari till GGI.
- Badplatsbidrag har upphört.
- Inventariebidrag kan vi få.
- Övriga bidrag; Postkodstiftelsen, XL bygg kan ge bidrag till materialkostnad och så
finns Anläggningsbidrag att söka hos Robertsfors kommun.
- Nästa gång bidragsansökningar skickas in föreslår Bo att GGI skickar två olika 
ansökningar, så att bidragsansökan för handikappanpassat kök och toalett söks var 
för sig. Kontaktperson inom Robertsfors Kommun, Magnus Öberg ska kontaktas när 
GGI ska söka bidrag, han kan föreslå hur bidrag ska sökas från t ex Boverket. 
- Det har inte inkommit så mycket skrot till skrotinsamlingen. Susanne skriver på 
laget.se påminnelse om skrotinsamlingen som pågår, men vi dröjer med att lämna 
batterier där.

§   7               Ansvarsgrupperna. Ingrid kontaktar nya medlemmar.

§   8 Verksamhet sedan sist och kommande. 
- Den 18 maj var det auktion av det som fanns på byastugans vind. Det blev kvar 7 st
spegeldörrar, varav 3 med dörrkarm. De har inte utannonserats ännu, så styrelsen 
beslutade att spegeldörrarna bortskänkes mot avhämtning. Yngve mäter dörrarna och
Susanne lägger ut dörrarna på Robertsfors säljsajt via facebook.
- Under aktiviteten midsommar blev det Burträskbingo, men det var lite folk. 
Framöver bör vi bjuda in närmaste byarna t ex via facebook.
- För den grupp som ansvarar för surströmming kan det vara svårt att få tag på p g a 
den minskade tillgången, men om de inte får tag på tillräcklig mängd surströmming 
får de hitta på något annat att bjuda på. Därefter blir det aktivitet julbord.  

§   9 Övriga frågor och ev information. 
- Det måste läggas isolering och golv för att förhindra kallras, där muren i köket var. 
Yngve hör av sig till Per och ev David för planering och materialinköp kring detta.

Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 22 nov kl 19:30.
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